
                                                  P R O C E S    V E R B A L
  
                Încheiat astăzi 26 ianuarie  2021 cu ocazia ședinței  ordinare   a Consiliului local
Fârdea la care participă un nr.de 10 consilieri,  doamna primar Murari Maria Rovena Violeta,
domnul viceprimar Filip Sorin, Amăriucă-Neamțu Doina  -  secretar, și delegații sătești Vasiloni
Petrică Nicolae și Gherga Dimitrie  
                Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea
domnilor consilieri se semnează de către președintele de ședință.
      Domnul consilier este  ales președinte de sedință  domnul Izgherean Mircea
      Domnul consilier Izgherean Mircea  prezintă ordinea de zi a sedinței  cu urmatoarele puncte
1 Proiect  de hotarire  privind  aprobarea   Strategiei  anuale de achizitii  publice  a comunei

Fardea pentru anul  2021  si  programul de achizitii publice pentru anul 2021
2. Proiect  de  hotărâre   privind organizarea  retelei  scolare  in  comuna Fârdea  pentru  anul

2021-2022
3. Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  indicatorilor  tehnico  economici  actualizati

reprezentind   valoarea investitiei“Reabilitarea ,modernizarea si  echiparea  infrastructurii
educaţionale in cadrul şcolii cu clasele I-VIII ,comuna Fârdea,judeţ Timiş”

4. Proiect  de  hotarire  privind  aprobarea  modificarii   Inventarului  bunurilor  care  apartin
domeniului public al comunei Firdea . 

5. Proiect  de  hotarâre  privind   punerea  la  dispozitia  Comisiei  Locale   de  Fond  Funciar
Fârdea  a  suprafete  de  51,36  ha cuprinse in  Ordinul  Prefectului  nr.750/1994  ,pentru
punerea in executare a Sentintei civile nr.709/27.11.2013 a Judecatoriei Faget si punerea
in posesie a numitei Stefanescu Eva Stefania Maria. 

6. Proiect de hotarire privind aprobarea inițierii procedurii de obținere a statutului de Stațiune
turistică de interes local ,a comunei Fârdea ,județul Timișl 

7. Proiect de hotarire privind modificarea contractelor de închiriere aflate în derulare prin act
adițional  în sensul actualizării prețului  conform HCL nr.19/2020 și înserării clauzei de
inalienabilitate   

8. Proiect de hotarire privind  contractarea unei noi societătii de prestării servicii salubritate.
9 Proiect  de  hotărîre  privind  numire  persoane  responsabile  din  cadrul  instituției  cu

monitorizarea reciclarii deseurilor.
10  Proiect de hotarire privind  aprobarea instituirii unei taxe pentru utilizarea infrasctructurii

publice locale(drumuri comunale sau a altor categorii de drumuri aflate in proprietatea sau
administrarea comunei) de către autovehicule,echipamente utilaje etc.destinate obținerii de
venituri.

11 Proiect  de hotarire  privind aprobarea  cuantumului  burselor  școlare  pentru  elevii  Școlii
gimnaziale Fardea

12 Proiect de hotarire privind  rezilierea contractului de  lucrarii cu firma SC BUJORICA INTER
TRANS

13 Proiect de hotarire privind rezilierea contractului de concesiune a domnului Capotescu Ioan-
Danut

14  Proiect de  hotarire privind aprobarea scoaterii din funcțiune  și radierea din circulatie în
vederea casări  a unor autovehicule și autospeciale din patrimoniul primariei  

15  privind radierea din circulatie a autovehiculelor si autospecialelor din patrimoniul privat al
UAT. Fardea

16 Proiect de hotarire privind revocare in parte a HCL nr.20/19.12.2020 privind rezilierea unor
contracte de concesiune incheiate de autoritatea locala.



17 Proiect  de hotarire  privind aprobare incheierii  unei  polite  de asigurare CASCO pentru
autoturismul TM07CLF

18 Diverse
       Doamna primar solicită retragerea de pe ordinea de zi a punctului 8 întrucăt au fost la o întâlnire
cu primari din Zona 4 Făget urmând ca în următoarea perioadă să se ia o hotărâre la nivelul tuturor
comunelor din Zona 4 Făget.      
          Se supune la vot ordinea  de zi  si se aproba in unanimitate
         Se trece la punctul unu al ordinii de zi aprobarea Strategiei anuale de achizitii publice a
comunei  Fardea pentru anul  2021  si  programul de achizitii publice pentru anul 2021
         Doamna primar da citire referatului întocmit pentru acest punct de inspectorul de specialitate
responsabilul cu achizițiile din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Fardea
         Planul si Strategia  de achiziții   a fost analizat  în comisiile de specialitate  fiind avizat
”FAVORABIL”.
         Nu sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.   
          Se trece la punctul doi al ordinii de zi  privind organizarea rețelei școlare în comuna Fârdea
pentru anul 2021-2022 .
          Doamna secretar  da citire referatului întocmit pentru acest punct și explică domnilor consilieri
că 
ISJ  ne-a comunicat AVIZUL CONFORM nr.15341/21.12.2020 privind  rețeaua școlară
          Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat favorabil de comisia de specialitate 
           Nu sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.
          La punctul trei al ordinii de zi privind aprobarea indicatorilor tehnico economici actualizati
reprezentind   valoarea  investitiei“Reabilitarea  ,modernizarea  si  echiparea  infrastructurii
educaţionale in cadrul şcolii cu clasele I-VIII ,comuna Fârdea,judeţ Timiş”
          Doamna primar da citire referatului întocmit pentru acest punct și explică domnilor consilieri
despre ce este vorba Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat de comisia de specialitate.
           Se poartă discuții între doamna primar și domnul consilier Lupulescu Samuel pe seama
indicatorilor
          Nu  mai sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă  cu 7 voturi”pentru” și 4 ”împotriva” Împotrivă fiind domnii consilieri Lupulescu
Samuel,Obeadă Marius Ionel ,Juratoni Radu Vasile și Păun Vasiloni Alin 
          La punctul patru al ordinii de zi privind  aprobarea modificarii  Inventarului bunurilor care
apartin domeniului public al comunei Fârdea  Doamna primar da citire referatului întocmit pentru
acest punct și explică domnilor consilieri despre necesitatea modificării inventarului având în vedere
receptia la Caminele culturale din Gladna Montană și Mîtnicu Mic. 
            Nu există obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.
            La punctul cinci al ordinii de zi privind punerea la dispozitia Comisiei Locale  de Fond
Funciar  Fârdea  a  suprafete  de  51,36 ha cuprinse in  Ordinul  Prefectului  nr.750/1994 ,pentru
punerea  in  executare  a  Sentintei  civile  nr.709/27.11.2013 a Judecatoriei  Faget  si  punerea  in
posesie a numitei Stefanescu Eva Stefania Maria.  
            Doamna primar da citire referatului întocmit pentru acest punct și explică domnilor consilieri
despre ce este vorba.Se pornesc discuții pe marginea acestui punct de ce până acum nu a fost pusă în
aplicare,de unde a apărut acest moșier,ca cetățenii stiu că au dat banii la un moșier pentru a rămâne
pășunea comunei etc.



             Cu toate ca acest proiect a avut aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate se supune
la vot amânarea acestui punct până se consultă cetătenii comunei ,poate se mai gasesc ceva acte,să
mai consulte un avocat să nu se ia o hotîrâre pripită.
             La punctul  șase  al ordinii de zi privind aprobarea inițierii procedurii de obținere a
statutului de Stațiune turistică de interes local ,a comunei Fârdea ,județul Timiș 
            Doamna primar da citire referatului întocmit pentru acest punct de catre inspector de
specialitate din cadrul aparatului de specialitate al primarului  și explică domnilor consilieri despre ce
inseamnă  statutul de Statiune turistică de intere local
            Proiectul de hotărâre are avizul favorabil al comisiei de specialitate
            Nu există obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.
             La punctul  șapte al ordinii de zi privind modificarea contractelor de închiriere aflate în
derulare prin act adițional  în sensul actualizării prețului  conform HCL nr.19/2020 și înserării
clauzei de inalienabilitate doamna primar da citire referatului întocmit de compartimentul impozite
și taxe .  
              Nu există obiecții din partea domnilor consilierii.Proiectul de hotărâre care are AVIZUL
FAVORABIL al comisiei de specialitate se supune la vot de către președintele de ședință și se aprobă
cu 10 voturi ”pentru” și  un vot ”împotrivă” domnul consilier Lupulescu Samuel.
              La punctul  nouă al ordinii de zi privind numire persoane responsabile din cadrul instituției
cu monitorizarea reciclarii deseurilor, doamna primar da citire referatului întocmit de inspectorul de
specialitate și se propun două persoane.
             După câteva discuții pe baza faptului că firma de colectare a deșeurilor își înceteaza
activitatea începând cu  a doua jumătate a lunii martie ,nefiind obiecții pe marginea proiectului de
hotărâre care a fost   
avizat favorabil de comisia de specialitate  se supune la vot de către președintele de ședință și se
aprobă în unanimitate.
            La punctul zece al ordinii de zi privind aprobarea instituirii unei taxe pentru utilizarea
infrastructurii  publice  locale(drumuri  comunale  sau  a  altor  categorii  de  drumuri  aflate  in
proprietatea sau administrarea comunei) de către autovehicule,echipamente utilaje etc.destinate
obținerii de venituri.
           Au loc câteva discuții între consilieri privind starea drumurilor comunale pe care circula
autovehicolele firmelor care expoateaza masa lemnoasă
          Nu există obiecții  din partea domnilor consilierii.Proiectul de hotărâre  are AVIZUL
FAVORABIL al comisiei de specialitate  se supune la vot de către președintele de ședință și se
aprobă cu 10 voturi ”pentru” și o ”abținere” domnul consilier Petrescu Laurențiu Neluțu.
            La punctul la unsprezece al ordinii de zi privind aprobarea cuantumului burselor școlare
pentru  elevii  Școlii  gimnaziale  Fardea doamna  primar  da  citire  referatului  întocmit  de
compartimentul contabilitate din cadrul primăriei Fârdea
          Nu există obiecții  din partea domnilor consilierii.Proiectul de hotărâre  are AVIZUL
FAVORABIL al comisiei de specialitate  se supune la vot de către președintele de ședință și se
aprobă în unanimitate.
          La punctul  doisprezece al ordinii de zi privind  rezilierea contractului de  lucrării cu firma SC
BUJORICA  INTER  TRANS doamna  primar  da  citire  referatului  întocmit  de  inspectorul  de
specialitate responsabil cu achizițiile  din cadrul primăriei Fârdea privind rezilierea acestui contract.
          Nu există obiecții din partea domnilor consilierii la proiectul de hotărâre care are AVIZUL
FAVORABIL al comisiei de specialitate  se supune la vot de către președintele de ședință și se
aprobă în unanimitate.
          La  punctul  treisprezece al ordinii de zi privind rezilierea contractului de concesiune a
domnului  Capotescu  Ioan-Danut,  contract  de  concesiune  nr.114/2013  și  radierea  din  CF



nr.401926,doamna  primar da citire referatului întocmit de inspectorul de specialitate   din cadrul
biroului impozite și taxe  privind rezilierea acestui contract.
          Nu există obiecții din partea domnilor consilierii la proiectul de hotărâre care are AVIZUL
FAVORABIL al comisiei de specialitate  se supune la vot de către președintele de ședință și se
aprobă în unanimitate.
           La punctul  patrusprezece al ordinii de zi  privind aprobarea scoaterii din funcțiune  și
radierea  din  circulatie  în  vederea  casări  a  unor  autovehicule  și  autospeciale  din  patrimoniul
primariei 
          Doamna primar da citire referatului întocmit de viceprimarul comunei Fârdea
          Nu există obiecții din partea domnilor consilierii la proiectul de hotărâre care are AVIZUL
FAVORABIL al comisiei de specialitate  se supune la vot de către președintele de ședință și se
aprobă în unanimitate.
           La punctul cincisprezece al ordinii de zi privind  revocare în parte a HCL nr.20/19.12.2020
privind rezilierea unor contracte de concesiune incheiate de autoritatea locala.
          Doamna  primar da citire referatului întocmit de inspectorul de specialitate din cadrul
compartimentului impozite și taxe
         Nu există obiecții din partea domnilor consilierii la proiectul de hotărâre care are AVIZUL
FAVORABIL al comisiilor de specialitate  se supune la vot de către  președintele de ședință și se
aprobă în unanimitate.
          La punctul șaisprezece al ordinii de zi privind  aprobare incheierii unei polite de asigurare
CASCO pentru autoturismul TM 07 CLF
         Doamna  primar  da citire  referatului  întocmitde  viceprimarul  comunei  Fârdea privind
necesitatea  încheierii unei polițe de asigurare CASCO pentru autoturismul TM 07 CLF.
          Nu există obiecții din partea domnilor consilierii la proiectul de hotărâre care are AVIZUL
FAVORABIL al comisiei de specialitate  se supune la vot de către  președintele de ședință și se
aprobă în unanimitate.
         Se trece  la punctul DIVERSE.
          Se discută adresa 401/08.10.2020  a Școlii  Fârdea necesar tablete pentru școalp.dar spune
doamna primar că sa rezolvat situația.  
         Se discută cererea domnului Panaguță Florin din localitatea Gladna Română  care solicită a
concesiona un teren pentru construirea unei locuințe. In unanimitate se acorda aviz de principiu si sa
se  înceapă efectuarea demersurilor pentru dezmembrare si scoatere la licitatie.
           Cererea doamnei Moisoni Eugenia Fârdea nr.15 care solicita teren în concesionare  în
schimbul terenului pe care zice ea ,că a fost luat de drum  și șanțul construit de primărie în locul
numit Măstacăni (zona PETROM) și să i se dea teren în concesiune   în vecinătatea  fostei brutării
           Domnul consilier Lupulescu Samuel spune ca nu i s-a luat nici un teren  și că terenul este
acolo.    
           Domnii consilieri spun ca în primul rînd ar trebui măsurat terenul doamnei Moisoni Eugenia
să se demonstreze că nu are tot terenul și apoi să se scoată CF pentru terenul pe care îl solicită 
           Se hotărăște de domnii consilieri sa se măsoare sa vada daca doamna are terenul sau nu si sa se
verifice daca terenul de linga brutarie pe care doamna il solicita este proprietatea primariei.
            Cererea domnului Bondane Nicu Octavian din localitatea Gladna Montană nr.12 care solicită
concesionarea unei suprafete de teren pentru construirea unei locuinte  
            Domnii consilieri spun că  întrucât nu se specifică în ce localitate vrea teren nici zona ,nu se
pot pronunța daca există teren al primăriei sau nu să revină cu o altă cerere.

Se discută cererea  numiților Manta Marioara și Manta Dumitru care solicită concesionarea
respectic cumpararea parcelelor Ps8/3/3 și Ps8/1/2  în vederea demarării unor lucrării de investitii și
nu se aproba. 



Se discută cererea de anulare a accesoriilor a Asocialiei Judetene de Canotaj  Timișoara
(Caprariu Danila) cererea  nu se aproba .Consiliului Local trebuia sa ia din anul 2019 o astfel de
hotarire,hotărâre pe care nu a luat-o.Cererea trebuia sa o faca in anul 2019 nu in 2021.
            Se discuta cererea doamnei  Rusu Daniela  Maria administrator  al  firmei  ELADA
&IONEE  DANI  care   solicita  teren  pentru  pensiune.  Se  aprobă  în  unanimitate  începerea
demersurilor pentru licitație 
             Cererea domnului Miloiu Irinel care solicită concesionarea unui teren pășune din extravilanul
localității Fârdea  pentru activității sportive.
             Domnii consilierii spun că trebuie mers la fața locului ,nu cred că există o suprafață așa mare
acolo ,pentru că trebuie să lase acces la proprietarii de teren din acea zonă  și după aceea o să  se mai
discute în consiliul local.  
            Cererea doamnei Mermeze Andreea Elena domiciliată în Gladna Montană care solicită
închirierea clădirii fostului dispensar uman din localitatea Gladna Montană. In unanimitate se acorda
aviz de principiu si să se  înceapă efectuarea demersurilor pentru  scoatere la licitatie.
            Având în vedere starea de degradare a clădirii cel care câștigă licitația să nu plătească primul
an și să înceapă investiția. 
           Epuizându se de discutat punctele de pe ordinea de zi se declară ședința închisă

        Presedinte de ședință                                                                      Secretar
   consilier Izgherean Mircea                                                  Amăriucă – Neamţu Doina 


